

Referat for ordinært grupperådsmøde i DDS Hjortespringgruppe

Alle gruppens medlemmer var indkaldt til ordinært grupperådsmøde (generalforsamling) den 25/02-2023 kl. 10.00 i vores ny spejderhytte under opførelse, Gammelgårdsvej 60A, 2730 Herlev

Start 10:17

Velkomst og gennemgang af dagsorden

Ved bestyrelsesformand Søren Jepsen

Introduktion af deltagere herunder bestyrelse og ledergruppe

Ved bestyrelsesformand Søren Jepsen

Mikkel Aaslet deltog som repræsentant for **Hareskov division**.

Grupperådsmøde - Dagsorden jf. Det Danske Spejderkorps' vedtægter § 64 – vedlagt som bilag 2

1. Valg af dirigent og referent

Forslag: Dirigent Jens Ole Madsen, referent Thomas Krag Sander

Begge blev valgt enstemmigt

Indkaldelse blev accepteret, med bemærkning om at den kun var udsendt med med 19 dages varsel. Der var ingen i forsamlingen, der var bekendt med utilfredshed ifht. Den sene indkaldelse.

Dagsorden er efter korpsets regler

2. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning

Ved bestyrelsesformand Søren Jepsen

Kritisk medlemsmasse er 80

Bestyrelsens beretning:

Bestyrelsen har siden sidste grupperådsmøde arbejdet med at konsolidere aktiviteterne med den ny formand. Medlemsudviklingen og fordeling af opgaverne mellem gruppeledelse og bestyrelse har været i fokus. Den ny formand har deltaget i divisions- og korpserådsmøder i løbet af året og derved udvidet sit spejdernetværk.

Den fulde version kan findes under referatet som bilag 1

Beretningen blev godkendt.

Ledergruppens beretning er udsendt sammen med Hjortetakken.

Grenberetningerne godkendes

3. Fremlæggelse af årsregnskabet for til vedtagelse (det foregående år)

Tages sammen med pkt. 6

Ved kasserer Ole Iversen

De bemærkedes at

- der var Netto 50 tusind fra juletræssalg.
- Værdien af Hus, Hytte og grund ikke er justeret ifht. værdi af den i gangværende opførelse af hytten, men at dette skal ske. Det foresloges at værdien opgøres til samme værdi som vores lån til Herlev kommune.

Regnskabet er planlagt til at blive revideret tirsdag den 28 februar 2024.

Regnskabet skal være revideret og underskrevet af bestyrelsen og revisor og udsendes senest 1 uge før mødet. Grundet dette kan regnskabet ikke godkendes.

Der vil derfor blive indkaldt til ekstraordinært grupperådsmøde med dette punkt pådagsordenen.

4. Behandling af indkomne forslag

Forslag skal være fremme den 14/2 2024. Der er ikke modtaget nogen indkomne forslag Da der ikke er nogen indkomne forslag, udelades dette punkt fra mødet

5. Fremlæggelse af udviklingsplan til vedtagelse

Ved bestyrelsesformand Søren Jepsen & Gruppeleder Frank Kofoed

Godkendt efter korpsets regler sidste år

Ifølge korpsets vedtægter bestræbes det, at man arbejder med og godkender en udviklingsplan hvert år, men reglerne siger at det skal ske minimum hvert fjerde år og derfor er udfaldet, som det er.

6. Fremlæggelse af budget, herunder kontingent for det kommende år til vedtagelse.

Ved kasserer Ole Iversen

- 1. Budget 2025** – et reelt budget for 2025 kan ikke laves endnu, da vi endnu ikke kender udgifter til forsikring, el mv. af den nye hytte. Det foresloges at sætte budget til samme niveau som budget for 2024, hvor udgifter til hytte dog er udeladt. Et mere korrekt budget vil blive udarbejdet til vedtagelse i 2025.
- I budget 2024 skal der indskrives en udgift på det ifølge låkontrakt beløb der skal afbetales. Budget 2024 godkendes med nævnte tilføjelse.
- Vedtagelse af kontingenter for 2025

Bestyrelsen foreslår at kontingentet holdes på nuværende niveau dette og næste år, så de således udgør følgende:

- a. Ledere 75 kr årligt
- b. Familiespejd halvårligt 250kr
- c. Andre halvårligt 600kr

Kontingent godkendes

7. Fastsættelse af antal pladser i bestyrelsen.

Forslag:

Bestyrelsen består af 8 medlemmer udover formand og kasserer.

Det tilstræbes at de 8 medlemmer fordeles ligeligt mellem forældre og aktive spejdere i gruppen

Valg til bestyrelsen (gælder for en toårig periode)

På valg:

Formand: Søren Jepsen, valgt 2022, på valg, modtager genvalg - valgt

Kasserer: Ole Iversen, valgt 2022, på valg, modtager genvalg - valgt

Jens Ole Madsen – Far til Skumfidus, valgt 2022, på valg, modtager genvalg - valgt

Thomas Krag Sander, valgt 2022, på valg, modtager genvalg - valgt

Udtrådt af bestyrelsen: Martin Leth-Sonne - Far til Akena og Asena,

Nuværende medlemmer ikke på valg:

Tudse, Emil Rosendahl Jensen blev valgt i 2023

Frank Kofoed, Gruppeleder, – Far til Anath og Eruptor blev valgt i 2023

Ida Marie (Skum) Madsen blev valgt i 2023

Lasse Engbo Christiansen blev valgt i 2023

Nye kandidater til på valg til bestyrelsen

Peter Kaae Thorhauge, Atlantis - valgt

Maarten Nijland, far til Olympe - valgt

Der var ingen opstillet som suppleanter.

Valg af revisor og evt. revisorsuppleant (gælder for en etårig periode)

Kristoffer Anhøj (villig til genvalg) - valgt

Der var ingen bekræftigede til posten som revisorsuppleant . Dette undersøges til den ekstra ordinære generalforsamling, alternativt, så udpeger– bestyrelsen en.

8. Evt. valg af søkyndigt medlem

Ikke relevant

9. Valg af fem stemmeberettigede til divisionsrådet (gælder for en etårig periode)

Thomas (Timon) Brene Jepsen

Ida Marie (Skum) Madsen

Ole Steen Iversen

Søren Jepsen

Sandra (Puk) Qvistgaard Dreier

Divisionsrådet samles d. 4. april.

10. Valg af to stemmeberettigede til korpserådet (gælder for en etårig periode)

Følgende blev valgt:

Søren Jepsen

Ida Marie (Skum) Madsen

Det blev i øvrigt vedtaget at der kan deltage yderligere 1 spejder som observatør (afsætning af budget til dette.)

11. Eventuelt

Ole informerede om

Herlev festuge – Spejdergrupperne i Herlev har besluttet at holde åbent hus så interesserede kan komme og deltage i ugens møder.

Der er kommet Invitation til årsmøde fra friluftsrådet

Mikkel (Divisionschef) fortalte om:

Lederfora

Divisionsturnering -

Divisionslejrball – 7 juni

Grendage – datoer endnu ikke fastlagt

Atlantis:

Ønske om anskaffelse af Internet

Det oplystes af Søren, at dette anskaffes, når hytten står færdig.

Formanden:

Køkken samling uge 9

Mødes sluttes 11:36

Dato/underskrift:



Dirigent – Jens Ole Madsen

Dato/underskrift:



Formand – Søren Jepsen

Bilag 1

Bestyrelsens beretning:

Bestyrelsen har siden sidste grupperådsmøde arbejdet med at konsolidere aktiviteterne med den ny formand. Medlemsudviklingen og fordeling af opgaverne mellem gruppeledelse og bestyrelse har været i fokus. Den ny formand har deltaget i divisions- og korpsrådsmøder i løbet af året og derved udvidet sit spejdernetværk.

Ny spejderhytte:

Hytteudvalget brugte 1. halvår på at finde en løsning, som passede ind i gruppens økonomiske ramme.

I juni modtog gruppen et acceptabelt tilbud fra Jimmy Friberg ApS. Tilbuddet er grundlaget for det budget for hyttebyggeri kr. 2.200.000, - , som blev accepteret på et bestyrelsesmøde. En ramme til arkitektarbejde, bygherrerådgivning, tilladelser mv. blev også givet.

I juli indgik vi i en kontrakt med arkitektfirmaet Arkon. Herefter blev arbejdet med ny tegninger startet.

I august blev vores §8 tilladelse (byggeri på forurennet jord) forlænget til 1. januar 2023 og ansøgning om byggetilladelse blev sendt til Herlev Kommune

Januar fik vi ikke en ny landzonetilladelse. T&M Herlev Kommune henlagde sagen. Bestyrelsen arbejder på fuldt tryk med at få sagen genoptaget.

§8 tilladelsen er nu yderligere forlænget til 23. september 2023.

Vi forventer at hytten bliver bygget i løbet af 2023. Brugsaftalen for spejdergrunden med kommunen skal genforhandles inden lånet udbetales.

I forbindelse med vores spejdergruppes aktiviteter vil gerne modtage hjælp at forældrenes professionelle kompetencer – ikke kun til praktiske tiltag, men og så som organisator, kommunikatør, strateg med meget mere. Kom og tal med en leder eller en fra bestyrelsen.

MVH

Søren Jepsen

Bestyrelsesformand

Bilag 2:

§64 Dagsorden for et ordinært rådsmøde skal mindst omfatte:

- a) Valg af dirigent og referent.
- b) Beretning fra bestyrelsen, som minimum omfatter i. en opfølgning på arbejdet med den gældende udviklingsplan samt ii. en opfølgning på arbejdet med beslutninger, som rådsmødet tidligere har truffet. 13
- c) Fremlæggelse af årsregnskab for det foregående år til godkendelse.
- d) Behandling af indkomne forslag.
- e) Fremlæggelse af udviklingsplan til vedtagelse.
- f) Fremlæggelse af budget, herunder kontingent, for det kommende år til vedtagelse.
- g) Valg til bestyrelsen, jf. §§ 66-68. h) Valg af revisor og eventuelt revisorsuppleant, jf. § 69. i) Eventuelt.

Dagsorden til grupperådsmødet skal udover de nævnte punkter i stk. 1 også omfatte:

- a) Valg af stemmeberettigede til divisionsrådsmødet.
- b) Valg af stemmeberettigede til korpsrådsmødet.

I det omfang en øvrig enhed skal vælge stemmeberettigede, jf. § 57, stk. 3-5, skal dagsorden til den øvrige enheds rådsmøde udover de nævnte punkter i stk. 1 også omfatte:

- a) Valg af stemmeberettigede til divisionsrådsmødet.
- b) Valg af stemmeberettigede til korpsrådsmødet.

Dagsorden til en enheds rådsmøde skal udover de nævnte punkter i stk. 1-3 også omfatte:

- a) Fremlæggelse af justeret budget for indeværende år til godkendelse.
- b) Fastsættelse af antal pladser i enhedens bestyrelse under hensyntagen til § 66, stk. 2, litra b)-c).

Punktet skal behandles før stk. 1, litra g). Punktet skal ikke behandles, hvis enheden har fastsat bestyrelsens størrelse i medfør af § 28, stk. 3, litra a).

Dagsorden til divisionsrådsmødet skal udover de nævnte punkter i stk. 1 også omfatte: a)

Beretninger fra de tilknyttede øvrige enheder, jf. § 24. Dagsorden til korpsrådsmødet skal udover de nævnte punkter i stk. 1 også omfatte:

- a) Godkendelse af forretningsordenen for korpsrådsmødet. Dagsordenspunktet om valg til bestyrelsen, jf. stk. 1, litra g) behandles kun, når der er nogen på valg. Dagsordenspunktet om vedtagelse af udviklingsplan, jf. stk. 1, litra e), behandles kun, når udviklingsplanen skal fornys, jf. § 54, stk. 3. De år, hvor en udviklingsplan ikke er til vedtagelse, kan væsentlige ændringer af udviklingsplanen eller en helt ny udviklingsplan behandles, hvis der stilles forslag herom